
 
 

Forum Stad, 8 mei 2025 

Vragenuur:   

Een veilige omgeving rondom het Skatepark – Treubstraat door foutief geparkeerde auto’s! 

De afgelopen periode heeft de PvdA-fractie Rijswijk – o.a. tijdens het wekelijkse spreekuur – 
vragen en opmerkingen mogen ontvangen van inwoners en ouders over een onwenselijke 
situatie bij het Skatepark aan de Treubstraat in Rijswijk. 

Deze inwoners en ouders van kinderen die gebruik maken van dit Skatepark worden vrijwel 
dagelijks geconfronteerd met geparkeerde auto’s bij het skatepark alwaar deze niet zouden 
moeten en mogen staan. 

Na meldingen via oa de BuitenBeter App krijgen zij het volgende medegedeeld: 

“Beste melder, bedankt voor uw melding. De overlast is bekend bij ons en dit nemen dagelijks 
mee in onze surveillance. Bij aantreffen van foutief geparkeerde voertuigen, treffen wij hier 
maatregelen waaronder het uitschrijven van een bekeuring.” 

 

Naar aanleiding van o.a. bovenstaande heeft de PvdA-fractie Rijswijk de volgende vragen aan het 
de wethouder (college); 

1. Is de wethouder (het college) bekend met de huidige situatie rondom het skatepark aan 
de Treubstraat? 
 

2. Is de wethouder (het college) het met de PvdA-fractie Rijswijk eens dat dit een 
onwenselijke situatie is? 
 

3. Aan melders wordt aangegeven dat er maatregelen worden getroffen waaronder het 
uitschrijven van een bekeuring; 
 
a. Kunt u aangeven hoeveel bekeuringen – sinds de opening – van de Skatebaan zijn 

uitgeschreven daar hier niet geparkeerd mag worden? 
b. Welke maatregelen zijn er tot nu toe genomen om parkeren voor de skatebaan te 

voorkomen?  
 

4. Tijdens de openingshandeling op 14 april 2023 van het skatepark door Wethouder Wit 
werd de aanwezige verteld dat het skatepark nog niet geheel op orde was.  
Zo zouden er bijvoorbeeld nog wat picknickbanken en afvalbakken worden geplaatst en 
het voetpad naar de skatebaan zou worden afgesloten voor verkeer. 
 
 
 
 
 



 
 
 
De PvdA-fractie Rijswijk is zeer benieuwd hoe het staat met deze maatregelen waarbij 
het afsluiten van het voetpad naar de skatebaan voor voertuigen de hoogste prioriteit zou 
moeten krijgen! 
 

Namens de PvdA-fractie Rijswijk 
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